
 

 

 

 
REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Torsdag d. 10. april 2025 
 

Mødet afholdes i mødelokale 2 
 

Kl. 17.30-20.00 
Skolebestyrelsesmøde 

Spisning kl. 17.30-18.00 

 
 Forældrerepræsentanter: Christian Majgaard Knudsen, Kasper 

Szöke Skovgaard, Kim Vogel – afbud, Kristine Grønkjær, 
Kristoffer Vest, Lemmy Kook Lyngholm, Mette Borup 
Wemmelund, Troels Lund Rasmussen 
Ledelsesrepræsentanter: Kristian Spang, Trine Heidemann 
Iversen (ref.) 
Medarbejderrepræsentanter: Gitte Knudsen – afbud, Quinton 
Greyling, Thomas Bækbo 
Elevrådsrepræsentanter: Freja (Formand) – afbud, Benjamin 
(Næstformand) – afbud  

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Godkendelse af referat Godkendt  

3. Meddelelser (15 min.) 
 

Til orientering: 
a) Skolens ledelse 

• Henvendelse fra byrådskandidater, som gerne vil i 
dialog med skolens ledelse eller repræsentanter fra 
skolebestyrelsen. 

• Skoleårets planlægning fylder en del hos ledelsen 
lige nu. 

• Der har været samarbejdsmøde med Christian 
Larsen, leder for klubben, som gerne vil deltage på 
et bestyrelsesmøde. 

• Indledende snak om mulighed for at deltage i forsøg 
med skolemad. 
 

b) Medarbejderrepræsentanter 

• Der er afholdt fysisk APV. 

• Gode inddragende processer omkring Folkeskolens 
Kvalitetsprogram. 

• Der er afholdt valg til tillidsposter, QG og TB er 
genvalgt som medarbejderrepræsentanter i SB. Rita 
er valg fra SFO’en. 
Derudover er TB valgt som AMR. 

 
c) Elevrådet  

• Der er afholdt møde med begge elevråd (fra 6.-9. 
årgang) og eleverne vil gerne have mere mulighed 
for at mødes. Bestyrelsen bakker op om dette. 

• Næste skoleår vil det være obligatorisk at alle 



 

 

klasser stille med en elevrådsrepræsentant. 
 

d) Formanden  

• Der kommer en besked om dialogmøde for alle SB-
medlemmer. 

• De to politikere, der har ønsket et møde, er som alle 
andre velkomne på skolen. For dialog med 
bestyrelsen henviser vi til andre mødefora, f.eks. 
fællesmøder for bestyrelser initieret af bl.a. Skole & 
Forældre. 

• Skole & Forældre har netop udsendt et nyhedsbrev 
hvor de bl.a. behandler Folkeskolens 
Kvalitetsprogram. 

 

4. Spørgsmål til meddelelser (5 min.)  
 

Skolemad og de muligheder der er – og hvilke tanker 
Skolebestyrelsens har om det. 
Der er overvejelser omkring betaling/økonomi, kapacitet i 
industrikøkkenet og personaleressourcer. 
Der udtrykkes bekymring for de klasser der ikke bliver en del af 
en evt. forsøgsordning og for hvad der sker når forsøget er slut.   
 

5. Budget 2025 (20 min.) v/KS Til godkendelse: 
Endelig godkendelse af budget 2025. 
 
Budgettet godkendes. 
 

6. Planlægning af kommende skoleår 
(15 min.) v/THI 

Til orientering: 
 
Planlægning af kommende skoleår – status (til orientering): 

• Klassedannelser 

• Timebank – placering i klasserne + co-teaching-lærere 

• Valgfag 

• Forberedelse af Fagfordeling 1 onsdag efter påskeferien 

• Skemalægning kommende skoleår 

• Skoledagens længde 

• Fagdage  

• Kalender 

• Lokaleplan 
 
 

7. Skoleudviklingssamtale forår 2025 
v/formanden 

Til orientering: 
På sidste skoleudviklingssamtale blev der blandt andet kigget på 
evaluering af forsøg med co-teaching. Der sås udfordringer med 
at udnytte fælles forberedelse, så dette skal der arbejdes videre 
med i forbindelse med f.eks. anvendelse af timebanken. 

8. Folkeskolens kvalitetsprogram og 
omstillingsplan Børn og Unge (30 
min.) v/formanden 

Til drøftelse:  

Drøftelse af skolebestyrelsens ønsker og muligheder ift. 
folkeskolens kvalitetsprogram og omstillingsplanen i børn og 
unge. 
 
 
Der kan tages udgangspunkt i det forarbejde Skole & Forældre 



 

 

har lavet. 
 
Der nedsættes et udvalg som reviderer ”Principper for 
undervisningens organisering”. 
 

9. Forberedelse til næste møde (10 
min.) v/ formanden 

Klubbens leder inviteres med til næste skolebestyrelsesmøde. 
Der kan læses om klubtilbud på skolens hjemmeside 
 

Evt. (5 min.) v/formanden • Kantinebestillingsmodul og opmærksomhed på hvad der 
kan oprettes. 

 

Punkter til næste møde 
 

Mandag den 12. maj 

• Valgfagsudbud 2025/26(til orientering)  

• Opfølgning på evt. løse ender fra året.  

• Opfølgning på aprils temadrøftelse, herunder overvejelse 
om evt. nyt princip, eller tilføjelser. 

• Bestyrelsens input til formandens beretning (husk 
forberedelse til dette punkt). 

 


